



香健會

JGO HOLISTIC AROMATHERAPY AND HEALTH SCHOOL

Personal Details 個人資料

Surname 姓 _____ First Name 名字 _____

Name wish to appear on Certificate 證書上姓名 _____

Sex 性別 _____ Date of Birth 出生日期 _____

E-mail Address 電郵 _____

Home Address 住址 _____

Telephone Home 家居電話號碼 _____ Telephone Work 工作電話號碼 _____ Mobile 手機號碼 _____

Occupation 職業 _____ Education 教育程度 _____

How did you know about the JGO School? Yahoo Search / Google search / Friend / Advertisement (please state the source)
你從何得悉香健會的資料? 互聯網 Yahoo / Google / 朋友 / 廣告(請列明來源) _____

Course Enrollment 報讀課程

Course name 課程名稱
 IFA Aromatherapy Diploma Course 香薰治療師文憑課程
 IFA Essential Oils Therapy High Diploma Course 精油治療師高級文憑課程(PEOT)
 IFA PEOT-TopUp High Diploma Course 精油治療師 PEOT-TopUp 高級文憑課程
 IFA Aromatouch Carer Course 芳香觸動護理員課程

Date commence 開課日期 _____ Language of Text Book 課本語言
 Chinese 中文 English 英文

Terms & Conditions

No deposit or school fee paid will be refunded once the course has started. 課程開始後,所有已繳付學費均不能退款。

Prior to the start of the course, any deposit paid will be refunded after deduction of an administration charge of HK\$2000.
課程開始前,已繳的學費退款需扣減港幣貳仟元作為行政費。

The school reserves the right to cancel or postpone any course. In the unlikely event of course cancellation, deposit paid will be fully refunded.
學校保留取消或延遲任何課程的權利,若課程取消,已繳付學費將全數退回。

The school reserves the right to terminate the training of any student who fails to comply with school regulations or whose conduct is considered to be detrimental to the harmony of the school.
違反學校規則或損害學校正常運作的學生,學校有權要求學生停課。

Medical History 醫療記錄

Please give details of any mental or physical ailment which you think might affect your study or practice of aromatherapy
請提供您認為對學習或實習有影響的詳盡疾病(心理或生理)記錄

Emergent Contact Person
緊急聯絡人

Name 姓名 _____ Contact Number 聯絡電話 _____

I agree to inform the Course Director of any change in my health, should I contract or develop a condition that is a contra-indication to massage and aromatherapy.

本人同意若本人之健康狀況出現改變而導致不適宜按摩或使用香薰的話,本人會即時告知課程老師。

Signature _____ Date _____